
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 31.03.2015 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní všetci poslanci OZ. 

Zasadnutia sa zúčastnila aj hlavná kontrolórka obce Mgr. Klára Furcoňová, Mgr. Jarmila 

Grigľáková a Bc. Monika Kuchtová. Predsedajúci oboznámil prítomných s nasledovným 

programom: 

 

1. Otvorenie zasadania, uvítanie poslancov a ostatných prítomných 

2.   Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadania obecného zastupiteľstva 

5. Návrh zmeny rozpočtu č. 2 

6. Správa hlavného kontrolóra obce za rok 2014 

7. Záznam z kontroly hlavného kontrolóra obce 

8. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2011 o požiarnom poriadku obce Matiašovce 

9. Žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2015 na zabezpečenie záujmovej a príležitostnej 

činnosti CVČ pre deti z obce Matiašovce – Mesto Spišská Stará Ves v sume 2833,74 € 

10. Zmluva o prevádzkovaní verejného vodovodu na ul. Potok 

11. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce (2007-2014) – predĺženie platnosti 

12. Zmluva o dielo na vypracovanie Programu rozvoja obce (2015-2029) 

13. Riadiaci tím a pracovné skupiny k vypracovaniu Programu rozvoja obce 

14. Zámer Programu rozvoja obce (2015-2029) 

15. Realizácia aktivít na rok 2015 

16. Žiadosť o povolenie umiestnenia reklamnej tabule na stĺp VO – Ing. Ján Soľus 

17. Žiadosť o odpredaj pozemku – Vratislav Kamody a manželka Viera Kamodyová 

18. Rôzne – postup pre zachovanie školy z dôvodu prípravy novely školského zákona, 

zmluva o dielo – príprava NFP, požiadavka na rekonštrukciu vodovodu v centrálnej časti 

z dôvodu rekonštrukcie povrchu miestnych komunikácii, pranie, rozšírenie vodovodu ul. 

Pod lesom (juh + sever), nákup stola na stolný tenis, informácia k členstvu v AHSS, 

oplotenie Dolného cintorína, okolie detského ihriska pri multifunkčnom ihrisku, siete pre 

multifunkčné ihrisko, údržba chodníkov, starý majetok – svietidlá, ústredňa, oceľové stĺpy 

19. Interpelácia poslancov 

20. Podnety a návrhy od občanov 

21. Ukončenie zasadania obecného zastupiteľstva 

 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na 

úradnej tabuli a internetovej stránke. K tomuto návrhu programu doplnil v bode č.18 zmenu 

člena Rady školy, žiadosť od p. Marhefkovej o preplatení časti nákladov na vodovod  

a zakúpenie unimo bunky. O tomto zmenenom návrhu programu zasadnutia dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

         PROTI: žiadny poslanec 

         ZDRŹAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Jozef Semančík, Mgr. Klára Furcoňová 

a Ing. Tomáš Veselovský a za členov mandátnej komisie boli zvolení Slávka 



Pisarčíková, Matúš Bolcarovič a Jozef Semančík. Predseda mandátnej komisie 

potvrdil účasť všetkých poslancov, na základe čoho starosta vyhlásil zasadanie 

OZ za uznášania schopné. 

 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bola určená Mgr. Jarmila Grigľáková. Overovatelia zápisnice 

a prijatých uznesení boli navrhnutí poslanci Slavka Pisarčíková a Ing. Tomáš 

Veselovský, PhD. 

  

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

vykonal starosta, prečítal všetky prijaté uznesenia OZ a ku všetkým uviedol status 

vykonania alebo nevykonania s bližším vysvetlením.  

  

K bodu 5/ Pani Rušinová pripravila 2. zmenu rozpočtu s podrobným vysvetlením zmien 

(príloha č. 2). Celkový rozpočet ostáva nezmenený teda vyrovnaný. Zmeny nastali 

medzi položkami. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

 K bodu 6/ Hlavná kontrolórka obce Mgr. Klára Furcoňová pripravila a predniesla Správu 

o plnení rozpočtu obce Matiašovce za rok 2014 (príloha č. 3). Obec v roku 2014 

zodpovedne uhrádzala všetky svoje záväzky voči subjektom – bankám, 

dodávateľom zamestnancom ako aj daňové a ostatné záväzky. Kontrolórka obce 

skonštatovala, že obec disponuje dostatočným stavom finančných prostriedkov 

potrebných na bežný chod obce a na uhrádzanie záväzkov voči všetkým 

subjektom. 

 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra  o plnení 

rozpočtu za rok 2014 v obci Matiašovce. 

  
K bodu 7/ Hlavná kontrolórka obce Mgr. Klára Furcoňová pripravila Záznam z kontroly 

použitia finančných prostriedkov vyčlenených na reprezentačné účely obce za rok 

2014 (príloha č. 4), v ktorom konštatuje, že neboli zistené žiadne nedostatky pri 

použití finančných prostriedkov z rozpočtu obce vyčlenených a schválených na 

tento účel. 

 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Záznam z kontroly hlavného kontrolóra 

obce. 

 

K bodu 8/ Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2011 o požiarnom poriadku obce Matiašovce, 

ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice (príloha č.5), predkladá starosta obce. Týmto 

Dodatkom č. 1 mení Článok V. Početný stav a vybavenie obecného hasičského 

zboru. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

           PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

     

K bodu 9/ Žiadosť mesta Spišská Stará Ves o poskytnutie dotácie na rok 2015 na 

zabezpečenie záujmovej a príležitostnej činnosti pre deti s trvalým pobytom 

v obci Matiašovce v rámci aktivít Centra voľného času (príloha č. 6) predložil 

starosta obce. V Centre voľného času je zapísaných 39 detí z obce Matiašovce. 

Dotácia je vypočítaná takto: 39 detí x 72,66 € = 2 833,74 €. Poslanci navrhujú 



osloviť detí a rodičov detí, či navštevujú CVČ, aby sa neposkytovala dotácia na 

deti, ktoré sú zapísané v zozname CVČ, ale svoje krúžky nenavštevujú. Následne 

starosta vyhotoví zmluvu a zašle ju na podpis mestu. Zmluva bude zverejnená 

a suma odoslaná.  

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

K bodu 10/ Zmluvu o prevádzkovaní verejného vodovodu na ul. Potok so  spoločnosťou W – 

Control s.r.o. (príloha č. 7), predložil starosta obce. Cena za ročné prevádzkovanie 

s DPH predstavuje sumu 685,97 €. 

 Poslanci berú na vedomie proces verejného obstarávania ohľadom 

prevádzkovateľa vodovodu a poverujú starostu obce uzatvoriť túto zmluvu 

a vykonať ďalšie nevyhnutné kroky vrátane prípravy VZN k tomuto účelu.  

 

K bodu 11/ Platnosť Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce (2007-2014) navrhol 

starosta obce predĺžiť do konca roka  2015 a popritom navrhol, aby sa priebežne 

pracovalo na novom Programe hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 

2015-2029. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

K bodu 12/Starosta podal prítomným informácie o zmluve o dielo na vypracovanie Programu 

rozvoja obce (2015-2029), (príloha č.8). Poslanci prehodnotili návrh zmluvy 

o dielo a navrhujú rokovanie o znížení ceny, nie podľa počtu občanov, ale podľa 

rozsahu dokumentu. Poverujú starostu osloviť ešte spoločnosti zaoberajúce sa 

spracovaním PHSR obcí. 

 

K bodu 13/ K vypracovaniu PRO Matiašovce je potrebné určiť členov pre riadiaci tím 

a pracovné skupiny. Starosta predniesol požiadavku na určenie členov pre riadiaci 

tím, hospodársku skupinu, sociálnu pracovnú skupinu a environmentálnu 

pracovnú skupinu. Poslanci poverujú starostu obce osloviť občanov (web stránka, 

oznam do rozhlasu), aby na najbližšom zasadnutí boli určení členovia skupín.  

 

K bodu 14/K vypracovaniu PRO Matiašovce na roky 2015-2029 je potrebné získať od 

dodávateľa Zámer spracovania PRO. Poslanci navrhli riešiť zámer spracovania 

PRO až po procese VO na výber spracovateľa, s ktorým sa pripravia všetky 

potrebné podklady. 

 

K bodu 15/Plán realizácie a aktivít na rok 2015 predložil starosta obce a požiadal poslancov 

OZ, aby povedali, ktoré plány a aktivity sa spoločne pokúsime zrealizovať v roku 

2015 podľa finančných možností obce. 

 Navrhnuté aktivity na rok 2015  

 1.Kanalizácia  

2.Vypracovanie projektovej dokumentácie a geometrického zamerania miestnych 

chodníkov  

3.Zateplenie budovy OÚ a KD a rekonštrukcia interiéru sály KD na ul. Hlavná 

5. Multifunkčné ihrisko na ulici Potok 

Starosta obce k uvedenému bodu programu otvoril rozpravu: 



V obci je potrebné riešiť kanalizáciu. Ak sa však neuskutoční je potrebné zaujať 

stanovisko obce, čo so súčasným stavom odpadových vôd. Poslanci navrhujú 

riešiť chodníky popri štátnej ceste v obci, k tomu zistiť predbežné ceny zamerania 

a vypracovania projektovej dokumentácie. Poslanci navrhli zrealizovať 

rekonštrukcia interiéru sály KD na ul. Hlavná. V prípade vyhlásenia výzvy na 

zníženie energetickej náročnosti verejných budov pripraviť projektovú 

dokumentáciu podľa požiadaviek uvedených vo výzve (vrátane doplnenie do PD 

o rekonštrukciu strechy a ústredného kúrenia), aby bolo možné sa uchádzať 

o získanie týchto finančných prostriedkov. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

K bodu 16/ Ing. Ján Soľus, bytom ul. Potok podal žiadosť o povolenie umiestnenia reklamnej 

tabule na stĺp verejného osvetlenia (príloha č.9). Starosta k tejto téme otvoril 

diskusiu. Poslanci zatiaľ nesúhlasia s umiestnením reklamnej tabule na stĺp 

verejného osvetlenia a poverujú starostu pripraviť VZN o umiestňovaní 

reklamných tabúľ. 

Hlasovanie:  ZA umiestnenie - žiadny poslanec 

            PROTI umiestneniu – všetci poslanci 

            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

  

K bodu 17/ Pán Vratislav Kamody spolu s manželkou Vierou Kamodyovou žiadajú 

o odpredaj časti pozemku, ktoré je vo vlastníctve obce Matiašovce (príloha č.10). 

Jedná sa o časť pozemku vytvorenej z parcely KN-C č. 802/2, ktorý susedí 

s pozemkom v ich vlastníctve. Žiadosť odôvodňujú tým, že o túto časť pozemku 

sa starali už ich predkovia viac ako 60 rokov a pán Vratislav Kamody spolu 

s manželkou sa starajú a udržiavajú tento pozemok dodnes. Poslanci súhlasia so 

zámerom odpredať časť vyššie uvedeného pozemku na základe geometrického 

plánu a znaleckého posudku, ktoré do najbližšieho zasadnutia OZ predloží 

žiadateľ.  

Hlasovanie:  ZA zámer - všetci poslanci 

            PROTI zámeru - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

K bodu 18/Ad 1) Starosta informoval o  zmene člena rady školy. Poslanci súhlasia so zmenou 

člena Slavky Pisarčíkovej a delegujú p. Andreja Kuchtu za člena do rady školy. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

 Ad 2) Návrh listu pre ministra školstva o zachovaní malotriednch škôl (príloha 

č.11) prečítal starosta obce poslancom OZ. V liste sa žiada o zrušenie 

minimálnych počtov žiakov, aby aj v septembri 2015 mohli deti nastúpiť do školy 

v mieste svojho bydliska. Poslanci schvaľujú napísať a distribuovať tento list pre 

ministra, aby nedošlo k zrušeniu škôl, ako je aj v našej obci. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

        ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 Ad 3) Starosta informoval o možnosti vyhotovenia zmluvy o dielo spoločnosťou 



Premier Consulting, s.r.o. za účelom vypracovania rôznych žiadostí zo 

štrukturálnych fondov EÚ. Poslanci nesúhlasia s uzatvorením tejto zmluvy a túto 

informáciu berú na vedomie. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

        ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

 Ad 4) Z dôvodu výstavby rodinného domu na parcele KN-E 446/2 pani Mária 

Marhefková žiada obec (príloha č. 12) o preplatenie časti nákladov na 

vybudovanie vodovodu k jej parcele. Žiadosť odôvodňuje tým, že navrhovaný 

rodinný dom sa plánuje napojiť na verejný zdroj vody. Ak by došlo v budúcnosti 

k výstavbe ďalších rodinných domov v danej lokalite, všetci záujemcovia by sa 

mohli napojiť na rozšírený vodovod.  

Hlasovanie:  ZA - Jozef  Semančík 

            PROTI - Pavol Tyrpák, Matúš Bolcarovič, Slavka Pisarčíková 

            ZDRŽAL SA - Ing. Tomáš Veselovský, PhD. 

 Poslanci nesúhlasia s preplatením nákladov, ktoré odôvodňujú tým, že v najbližšej 

dobe nie je predpoklad budovania rodinných domov v blízkosti spomínanej 

parcely. 

 

 Ad 5) Z dôvodu plánovanej rekonštrukcie miestnych komunikácii v roku 2016 

starosta obce navrhol zaslať prevádzkovateľovi vodovodu v centrálnej časti obce 

t.j. Podtatranskej vodárenskej spoločnosti požiadavku  na rekonštrukciu vodovodu 

na uliciach Pod lesom, Južná a Mlynská, aby sa zamedzilo poškodeniu 

asfaltového povrchu miestnych komunikácií po rekonštrukcii.  

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

 Ad 6) Starosta predniesol informáciu o praní všetkého textilného prádla, a to pre 

Základnú školu (záclony, závesy, uteráky), Materskú školu (posteľné prádlo, 

uteráky, záclony,..), Obecný úrad, kostoly, hasiči a futbalisti. 

  

 Ad 7) Zodpovední vedúci za stolný tenis žiadajú obec o zakúpenie aspoň jedného 

ďalšieho stola na stolný tenis z dôvodu vysokého záujmu občanov o hranie 

stolného tenisu v sume max. do 300 €. 

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

 

 Ad 8) K členstvu v Asociácii horských sídiel Slovenska starosta obce podal 

informáciu, že daný poplatok za členstvo je 0,0663 € za jedného obyvateľa 

členskej obce na jeden kalendárny rok. 

 

 Ad 9) Starosta navrhuje opraviť oplotenie Dolného cintorína, kde časť oplotenia 

medzi prevádzkou p. Jána Gancarčíka a cintorínom je rozpadnutý betónový základ 

a kovové dielce sú hrdzavé a odpadávajúce, v zadnej časti cintorína je oplotenie 

zasypané vrstvou zeminy do výšky 30 cm vzniknutej z výkopov hrobov. Poslanci 

sa dohodli, že si oplotenie pôjdu obzrieť a na najbližšom zasadnutí sa určí presný 

postup. Zároveň poslanci poverujú starostu zistiť ceny rôznych druhov oplotenia 



na túto stavbu. 

 

 Ad 10) Pri hraní futbalu na multifunkčnom ihrisku dochádza k preletu 

futbalových lôpt do areálu materskej škôlky alebo k potoku. Poslanci sa dohodli, 

že si stav pôjdu obzrieť za účelom určenia postupu a na najbližšom zasadnutí sa 

určí postup. 

 

 Ad 11) Starosta informoval poslancov o možnosti odhrňovania snehu z chodníkov 

v obci pomocou štvorkolky p. Jozefa Rušina. Poslanci berú na vedomie túto 

ponuku. 

 

 Ad 12) Starosta požiadal poslancov o vyjadrenie sa o použití starého majetku 

(staré svietidlá po rekonštrukcii osvetlenia, staré oceľové stĺpy a ústredňa po 

rekonštrukcii obecného rozhlasu). Poslanci súhlasia so zámerom predať 

prebytočný majetok obce (ústredňa, svietidlá) a navrhujú, aby sa najnovšie 

svietidlá a oceľové stĺpy nepredávali pre následné použitie v obci. 

        Hlasovanie:  ZA predaj ústredne a najstarších svietidiel - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

  

 Ad 13) Z dôvodu narastajúcich požiadaviek Podtatranského futbalového zväzu 

starosta predniesol návrh o zakúpenie unimobunky ako ďalšej šatne pre 

futbalistov v hodnote max. do 500 €.  

Hlasovanie:  ZA - všetci poslanci 

            PROTI - žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA - žiadny poslanec 

Poslanci súhlasia so zakúpením unimobunky v sume 500 €. 

 

K bodu 19/ Poslanci predniesli tieto interpelácie: 

- poslanec Ing. Tomáš Veselovský, PhD. navrhuje vyhlasovať pozvánku min. 20 

min. pred začatím futbalových zápasov v sobotu a v nedeľu v obecnom 

rozhlase. Starosta zabezpečí včasné nahrávanie resp. priame hlásenie oznamov 

od začiatku futbalovej sezóny. 

- poslanec Matúš Bolcarovič navrhuje vymaľovať vysprávky okolo okien v sále 

KD na ul. Hlavná do konania najbližšej spoločenskej akcie, 

- poslanec Matúš Bolcarovič upozornil na zhoršujúci sa technický stav miestnej 

komunikácie okolo zvonice pri kostole sv. Petra a Pavla. Prejazd od zvonice 

k chodníku je veľmi nebezpečný. Poslanci navrhujú vyrobiť a umiestniť 

kvetináče, aby sa zrušil prejazd okolo zvonice a vykonať stavebné úpravy a 

zmeny v dopravnom značení tak, aby cestná premávka bolo obojsmerná medzi 

zvonicou a kostolom s výjazdom na štátnu cestu. 

- poslanec Ing. Tomáš Veselovský, PhD. požiadal starostu o vyjadrenie 

k uzneseniu z minulého zasadnutia OZ ohľadom práce administratívnych 

pracovníčok. Starosta informoval o vykonaní uznesenia z predchádzajúceho 

zasadnutia OZ a o prijatých opatreniach. 

 

K bodu 20/ Občania nemali žiadne iné návrhy alebo podnety 

 

K bodu 21/ Nakoľko bol program obecného zastupiteľstva vyčerpaný, starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlásil za 



ukončené. 

 

V Matiašovciach, dňa 31.03.2015 

 

Overovatelia zápisnice:  Slavka Pisarčíková …........................................... 

     

Ing. Tomáš Veselovský, PhD. ............................... 

   

  

Zapisovateľ zápisnice:  Mgr. Jarmila Grigľáková….................................. 


